



شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع.
GALFAR ENGINEERING & CONTRACTING SAOG

Date: 04/ 06 /2023

التاريخ: 2023/06/04م

Award of a 7-year contract to Galfar of an approximate value of OMR 280 million with an additional 3-year extension option worth OMR 120 million

إسناد عقد لشركة جلفار لمدة 7 سنوات بقيمة تقريبية تقدر بـ 280 مليون ريال عُمانى مع خيار التمديد لـ 3 سنوات إضافية بقيمة 120 مليون ريال عُمانى

We are pleased to inform our esteemed shareholders that Petroleum Development Oman LLC (PDO) has awarded Galfar the "Off-Plot Delivery Contract Qarn Alam" via a Letter of Award (LoA) that was formally accepted by both parties on 25/05/2023 and approval from PDO to disclose was confirmed today, 04/06/2023.

يسرنا أن نُخطر مساهمينا الكرام بإسناد شركة تنمية نفط عُمان ش.م.ع. لشركة جلفار "عقد الأنشطة خارج المحطة - قرن علم"، وذلك بموجب رسالة الإسناد التي تمت المصادقة عليها رسمياً من الطرفين في 25/05/2023م، وتم تأكيد موافقة شركة تنمية نفط عُمان للإفصاح اليوم الموافق 04/06/2023م.

We estimate the value of this call-off contract to be approximately Two Hundred and Eighty (280) Million Omani Rial for an execution period of 7 Years.

وتُقدر قيمة هذا العقد لتوفير الخدمة حسب الطلب بحوالي مائتين وثمانين (280) مليون ريال عمانى وفترة تنفيذ تمتد لـ 7 سنوات.

If the extension option of three (3) years is approved and implemented, the potential associated additional contract value is estimated to be One Hundred and Twenty (120) Million Omani Rial.

وإذا تمت المصادقة على خيار التمديد لمدة ثلاث (3) سنوات إضافية وتنفيذه، فإن قيمة العقد المحتملة الإضافية والمرتبطة بهذا التمديد تُقدر بمائة وعشرين مليون (120) ريال عمانى.

We take this opportunity to express our appreciation to Petroleum Development Oman LLC for the confidence vested on Galfar through this award.

نغتتم هذه الفرصة للتعبير عن خالص تقديرنا لشركة تنمية نفط عُمان ش.م.ع. للثقة الممنوحة لشركة جلفار من خلال إسناد هذا العقد.

Company Secretary

سكرتير الشركة

